
ZÁPISNICA 

z rokovania mestského výboru Sihoť, ktorá sa uskutočnila dňa 09. 01. 2019 v MC Dubáčik v 

budove TSM Ilava  

 

Prítomní - podľa prezenčnej listiny 

 

Rokovanie mestského výboru otvoril predseda Ing. Pavol Filo, ktorý privítal prítomných a 

predložil žiadosti občanov v mestskej časti Sihoť a prerokovalo sa: 

 

 1. Predseda informoval o uzavretí mosta cez kanál a o momentálnej situácií rozrábky 

mosta a o možnosti náhradného prechodu a prejazdu za kanál. 

 -  momentálne prebieha výberové konanie zo strany TSK na firmu, ktorá bude 

realizovať demontáž mosta. Náhradný spôsob prepravy je momentálne v štádiu rokovaní 

medzi TSK, SAD Trenčín a Mestom Ilava. Je navrhovaná náhradná autobusová preprava zo 

železničnej stanice na ulicu Za kanálom. O výsledku rokovaní budú občania informovaní po 

jeho skončení. 

  2. Občania opätovne upozorňujú na zarastené koryto Porubského potoka. Žiadajú 

Mesto aby danú situáciu riešilo s kompetentnými, a aby sa vykonávala pravidelná údržba 

potoka. 

 3. Mestský výbor spoločne s občanmi na ulici Kpt. Nálepku žiadajú zaradiť do 

Rozpočtu na rok 2019 zjednosmernenie ulice Kpt. Nálepku. Vypracovaný projekt by sa mal 

nachádzať u vedúceho stavebného úradu. 

 4. Mestský výbor na podnet rodičov žiada Mesto o údržbu detského ihriska na ulici 

Kpt. Nálepku. Údržba by spočívala v: 

 - natretí drevených častí preliezok a lavičiek, 

 - výmene poškodených úchytov na detských hojdačkách, 

 - dotiahnutí, poprípade výmene lana, na ktorom je uchytená poma, 

 - doplnení nových prvkov hlavne pre menšie deti (1-2 ročné), 

 - ohradení ihriska od frekventovanej hlavnej cesty, 

 -  osvetlení detského ihriska (zabránenie vandalizmu). 

Tieto práce by mohli byť realizované TSM Ilava. 



 5. Mestský výbor žiada o opravu spomaľovača, ktorý sa nachádza na ulici Kpt. 

Nálepku. Bol pravdepodobne poškodený pri pravidelnej zimnej údržbe. 

          6. Mestský výbor žiada o opravu vývesnej tabule pri potravinách Koruna, ktorá je v 

zlom technickom stave, a takisto aj uzamknutie tabule s tým, že jeden kľúč by sa nachádzal na 

Meste a jeden kľúč by mali poslanci za danú Mestskú časť. 

 

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedený 

žiadostiam občanov. 

 

V Ilave dňa 09. 01. 2018 

 

 

              ___________________________ 

         Ing. Pavol Filo   

                  predseda komisie  


